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Protokoll nr 5 fört vid Södermalms 
stadsdelsnämnds pensionärsråds (SPR) 
sammanträde måndagen den 15 maj 2023 

Justerat via e-post den 24 maj 2023. 
 
Närvarande: 
 
Ledamöter:  Cecilia Söderman (SPF)  

Kerstin Tovesson (PRO) 
Per Rudin (PRO) 
Catarina Stavenberg (SPF) 
   

 
Ersättare:  Catrin Jarl (SPF) 

Marianne Elinsdotter (PRO) 
   Karin Bergman (PRO) 
   Britt Holmström (SPF) 
 
   
Frånvarande: Åsa Kindblom (SKPF) 

Lars Bromander (SKPF) 
 
Tjänstepersoner: Odini Nzeribe, avdelningschef 

Nicoletta Zoannos, sekreterare 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Cecilia Södermalm öppnar mötet. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 

3. Val av justerare 
Ordförande Cecilia Söderman och vice ordförande Per Rudin 
väljs till justerare. 
 

4. Anmälan av justerat protokoll från den 17 april 2023 för 
Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd 
Protokollet läggs till handlingarna. 
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5. Presentation av förvaltningens trygghetsarbete, Peter 
Lind, trygghetssamordnare, kl. 10.30-11.00 
Peter Lind redogör för sitt och förvaltningens trygghetsarbete. 
Se bifogad presentation. Rådet lyfter att den broschyr som 
finns gällande brott mot äldre bör spridas i större omfattning. 
Förvaltningen ser över möjligheterna till detta. 
 

6. Presentation av förvaltningens lex Sarah-arbete, kl. 11.30-
12.00 
Se bifogad presentation samt rapport. 
 

7. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde    
 
Ärende 4, Tertialrapport 1  
Fråga om samarbetet mellan dagverksamheten och förskolan 
som lyfts i tertialrapporten. Rådet funderar över hur barnens 
bild av den äldre formas när de träffar demenssjuka och 
kanske inte har andra äldre i sin närhet med ett friskare 
åldrande? Rådet önskar återkoppling från förvaltningen 
gällande om och hur dessa frågor lyfts med barnen.  
 
Fråga från rådet om vilka evidensbaserade metoder som 
används inom handläggningen. Förvaltningen redogör för att 
det handlar om screeningverktyget REAGERA-S som 
används för att upptäcka våld i nära relation. En kortversion 
av REAGERA-S har tagits fram och ska införas på 
äldreomsorgens beställarenhet. 
 
Fråga om budgetöverskottet inom äldreomsorgen. Odini 
Nzeribe svarar att det främst handlar om bristande efterfrågan 
på vård- och omsorgsboendeplatser. Rådet efterfrågar 
underlag gällande antal avslag för 2022. Odini Nzeribe  
föreslår att beställarenheten bjuds in till ett av rådens 
sammanträden efter sommaren för en fördjupande workshop 
gällande avslag. Rådet inkommer med önskemål om innehåll 
i workshopen till vice ordförande Per Rudin till nästa 
sammanträde 7 juni. 
 
Rådet har en fråga om hur många omsorgstagare som idag har 
digital nattillsyn, som tidigare fanns med som indikator. 
Odini Nzeribe svarar att inga har digital nattillsyn eftersom 
det inte finns som insats i Stockholms stad. Nzeribe berättar 
även att det planeras ett pilotprojekt gällande digital nattillsyn 
på Hornstulls servicehus till hösten. 
 
Ärende 5, Upphandling av tvättjänst inom hemtjänsten 
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Rådet stöttar förvaltningens förslag till beslut. Rådet lyfter 
vinningen med att upphandla leverantör av städtjänster då 
omvårdnadspersonalen får mer tid till sitt huvuduppdrag. 
 
Ärende 10, Inkomna medborgarförslag 
Rådet har inga synpunkter. 
 

8. Information från avdelningschefen 
 Den 2 maj öppnade plan 4 på Kulltorps vård- och 

omsorgsboende. I dagsläget har fyra personer flyttat 
in. 

 Beläggningen på de vård- och omsorgsboenden som 
drivs i egen regi är hög. 

 Samverkan är igång på ett mer strukturerat sätt än 
tidigare. Södertjänst samverkar med primärvården. 
Beställarenheten tillsammans med förvaltningens 
MAS samverkar med både primärvården och 
slutenvården (Södersjukhuset).  

 Katarinagårdens kök renoveras just nu och under 
nästa år kommer korridorer och vardagsrum 
renoveras. 

 Fråga från rådet kring vilka åldersgrupper äldrelotsen 
möter. Odini Nzeribe redogör kortfattat för 
äldrelotsens arbete. 

 Rådet önskar vidare uppföljning gällande de 
indikatorer (utevistelse samt mat och måltider) som 
tidigare fanns med i uppföljningen men som tagits 
bort i budgeten för 2023. Förvaltningen återkopplar 
till nästa sammanträde. 

 Rådet ställer en fråga om den beviljade tiden för 
insatser inom hemtjänsten skiljer sig åt för 
sammanboende beroende på om man är man eller 
kvinna. Odini Nzeribe stämmer av med 
beställarenheten och återkommer till rådet med svar. 
 

9. Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 
Genomgången bordläggs till nästa möte. 
 

10. Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Protokollen når inte sekreteraren. Förvaltningen undersöker 
vidare vad som inte fungerar.  
 

11. Information om inkomna handlingar 
Inga inkomna handlingar. 
 

12. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 
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13. Nästa sammanträde 
Onsdag 7 juni 2023.  
 

14. Mötets avslutas 
 
Bilagor 

1. Presentation av förvaltningens trygghetsarbete 
2. Presentation av förvaltningens lex Sarah-arbete 
3. Uppföljning lex Sarah 2022 
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